



## IDW 《HK Interior Design Awards · 香港室內設計業界大獎》

### Application Form 申請表格

The IDW HK Interior Design Awards are industry-leading and world-renowned recognition for interior designers and companies. Local and overseas designers and companies from around the world are welcome to submit their works. Entrants are invited to enrol and submit their works through a simple process. Submissions will go through rigorous adjudication by IDW and industry-leading experts.

本網站專為全球室內設計師及設計公司舉辦室內設計獎項，是一個業界極受歡迎獎項，歡迎世界各地區人士及公司報名申請，申請者通過網上簡易報名程序，提交設計作品或公司產品資料，經本媒體網站聯同業界協會代表經專業和嚴格評審後給予得獎者尊貴獎項及殊榮。

這個獎項是室內設計業界最佳宣傳效果之榮譽獎項名稱，作為市場策劃、宣傳推廣和營商的您，千萬不要錯過！

Company Name :

申請公司名稱 :

Business registration certificate (BR no.) :

(documentary proof)

商業登記證號碼 (當地政府) :

(必須提交註冊文件證明)

Company Website :

公司網址 :

Applicant Name :

申請人姓名 :

Position :

(name card proof)

職位 :

(必須提交名片證明)

Proxy Applicant Name :

代理申請人姓名 :

Position :

(name card proof)

職位 :

(必須提交名片證明)

Mobile Phone : ( )

手提電話 : ( )

Company Tel.: ( )

公司電話 : ( )

Email contact :

聯絡電郵 :

Awards show company name :

獎項顯示公司名稱 :

Awards show designer name : (Applicable only to individual designer awards.)

獎項顯示設計師名稱 : (只適用於各設計師獎項)

#### SELECT AWARDS REVIEW ITEM 選擇獎項評審項目

A: To apply for the awards of each designer and design company, you must fill in and submit the following :

申請各設計師及設計公司之獎項必須填寫及提交以下 :

Design Title of entry :

申請設計作品名稱 :

Design Title of region :

設計作品地區 :

Floor Plan 平面圖 (receive Jpeg file only 只接受JPEG)

Title of entry Photo 作品相片 : 10-20 photos ( 2000pix) / 10-20張 JPEG (約2000像素)

Description image for design concept 設計作品概念簡述或資料相 : JPEG (約2000像素)

B: To apply for the awards of each building materials & Products company, you must fill in and submit the following:

申請各建材產品公司獎項必須填寫及提交以下 :

Description image for materials & products 建材產品資料簡述相 : JPEG (約2000像素)

form ver.: idwawards26-0109



## IDW 《HK Interior Design Awards · 香港室內設計業界大獎》

### Application Form 申請表格

#### Application Fee 申請費用

Please √ make an option, 請√作選項

#### Application Fee 報名費

Free

Application for awards title & name 可申請以下多個獎項名稱及類別：

Year of application 申請年份：請填寫 ( )

1. Top 20 Design Company of HK Interior Design Awards

香港室內設計業界大獎之二十強設計公司

HK\$6,800

2. Top 20 Residential Design Company of HK Interior Design Awards

香港室內設計業界大獎之二十強住宅設計公司

HK\$6,800

3. Top 20 Commerical Design Company of HK Interior Design Awards

香港室內設計業界大獎之二十強商業設計公司

HK\$6,800

4. Top 20 Office Design Company of HK Interior Design Awards

香港室內設計業界大獎之二十強辦公室設計公司

HK\$6,800

5. Top 20 Shop Design Company of HK Interior Design Awards

香港室內設計業界大獎之二十強商店設計公司

HK\$6,800

6. Top 20 Restaurant Design Company of HK Interior Design Awards

香港室內設計業界大獎之二十強餐飲設計公司

HK\$6,800

7. Top 20 Designers of HK Interior Design Awards

香港室內設計業界大獎之二十強設計師

HK\$6,800

8. Excellent Design Company of HK Interior Design Awards

香港室內設計業界大獎之優秀設計公司

HK\$5,800

9. Excellent Residential Design Company of HK Interior Design Awards

香港室內設計業界大獎之優秀住宅設計公司

HK\$5,800

10. Excellent Commerical Design Company of HK Interior Design Awards

香港室內設計業界大獎之優秀商業設計公司

HK\$5,800

11. Excellent Designer of HK Interior Design Awards

香港室內設計業界大獎之優秀設計師

HK\$5,800

12. Most Popular Building Materials Products & Service Company of HK Interior Design Awards

香港室內設計業界大獎之最受歡迎建材產品服務公司

HK\$5,800

可申請多個獎項、請填寫合共費用 Total 合共：HK\$

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

※ Successful IDW Award applicants will enjoy a complimentary 12month advertising to boost search ranking on IDW media website.  
※ 成功申請獎項，可獲本媒體網站送12個月刊登廣告有助提升排名搜尋。

All award activities are carried out online, and awards、certificates and medal are provided by mail, and there is no award ceremony.  
獎項活動全部以網上形式進行，獎項、証書及獎章會以郵寄方式提供，不設頒獎活動。



## IDW 《HK Interior Design Awards · 香港室內設計業界大獎》

### Application Form 申請表格

#### Remark :

1. The entrants and their company imply full understanding and agreement of the entrant to all terms and conditions as set out in fully completed application form with company chop.
2. IDW have the right to use all or any of the entrants in any format and reserves the rights to use or allow for publication, exhibition, and publicity of the Awards.
3. Entrants provide JPEG files with more than 2000 pixels per each (NO watermark can be displayed)
4. Entrants submit all information by email to IDW
5. IDW reserves the right to interpret and amend the regulations and details of the Award.

#### 備註 :

- 1.申請者及公司填寫全部表格內容，並確認內容並簽署和公司蓋印確認。
- 2.申請者及公司提供作品相片，本公司可作公開展示、宣傳、等用途。
- 3.申請者及公司提供作品相片JPEG檔，每張相像素2000以上(不可顯示任何公司名稱水印)。
- 4.申請者及公司以電郵方式提交資料給本網站機構。
- 5.本網站機構保留最終決定及解釋、修改內容權利。

#### 入帳 :

Bank Account 入帳戶口

Bank Name 銀行名稱 : Bank of China (Hong Kong) Limited, Hong Kong 中國銀行(香港)

Bank Code 銀行代碼 : 012

Account no. 銀行號碼 : 012-586-2-025396-5

轉數快FPS識別碼 : 167706738

Name of Account 戶口名稱 : **Interior Design Website**

\* 請客戶繳款、入數或轉帳後，必須電郵(入數紙)標註公司名稱核實，否則無效。

Please send the payment records to [ad@idw.com.hk](mailto:ad@idw.com.hk) for verification, otherwise the application will be invalid

Contact 聯絡 : Tel: (852) 3101 9100 WhatsApp (852) 6990 3111

Applicant's signature and company stamp :

申請人簽署及公司蓋印 :

Date 日期 :      /      /

form ver.: idwawards26-0109